
کیک همدلی
به   جهادی   رفقای  جمعه: 
امام حسن)ع(  مناسبت ولادت 
راه  همدلی«  »کیک  پویش 
کیک های  تا  بودند  انداخته 
جمع آوری  را  مردم  جورواجور 
شهر  حاشیه  منازل  به  و  کرده 
ببرند و دل کودکان آنجا را شاد 
کنند. دختر چهار پنج ساله ای 
با کیک کوچولویی که آن را با اسباب بازی هایش تزئین کرده بود، آمد و 
با زبان و شوق کودکانه  گفت: مواظبش باشین... سالم برسونیدش دستِ 
دوست من! آن قدر ذوق زده و هیجان زده شدم که فراموش کردم از این 

دخترخانم کوچولو به همراه کیک خوشگلش عکس بگیرم.

شنبه: امام حســن)ع( می فرمایند هر کــه پیوسته به مسجد رفت و آمد 
داشته باشد به یکی از این هشت فایده می رسد:

نشانه های استوار برای فهم آیات الهی، دوستی قابل استفاده، دانشی تازه، 
رحمتی مورد انتظار، ســخنی که او را به راه راست بکشاند، سخنی که او 
را از پســتی برهاند، ترک گناهان به خاطر شرم از خدا یا ترک گناهان به 

خاطر خوف از خدا. 
امروز به مناســبت ایام ولادت امام حسن)ع( این روایت را استوری کردم 
که یکی از دوستان دایرکت زد: تو که این قدر می ری مسجد چی نصیبت 
شده؟! پاسخ دادم: من که متأسفانه توفیق ندارم پیوسته و همیشه مسجد 
برم ولی همین قدر که میرم حداقل دوستان خوبی مثل شما نصیبم شده.

یکشنبه: ســخنرانی آقا در جلسه ســتاد مبارزه با کرونا را گوش کردم 
و ایشــان آرزوی روایــت آوینی طــور از رزمایش همدلی داشــتند. یاد 
صحبت هایشــان در ســال ٩۵ و در جمع ائمه جماعت تهران افتادم که 
آنجا هم درخواســت تبیین و روایت سرگذشت جذاب مساجد را داشتند. 
انگار مطالبه ایشــان در خصوص این قشــر کم گویِ پر عمل، مطالبه ای 

جدی است.

دوشنبه: از زمان تعطیلی مســاجد و هیئت هــا و حرم ها همیشه دنبال 
پاســخی قانع کننده از آقایان علما و کارشناسان دین بودم که متأسفانه 

چیز بخصوصی عایدم نشد. 
به نظرم این سؤال بی پاسخ رهبر انقلاب درباره تعطیلی مراسم دعا و نماز و 
عبادت، بیشتر از آنکه از ستاد مبارزه با کرونا باشد از نخبگان متدین است.

ای کاش پیش از آنکه ایشان در مسئله ای ورود کنند، کارشناسان همان 
حوزه مسئله را حل و فصل کنند.

سه شــنبه: امروز برای هماهنگی ها و حســاب و کتاب هایِ کتاب های 
زیر چاپ انتشــاراتمان به چاپخانه رفتیم. در حین بحث با مدیر چاپخانه 
صحبت به ســمت بورس رفت. ایشان با اینکه وضع مالی اش خوب بود و 
می توانســت به راحتی در بورس سرمایه گذاری کند ولی این کار را انجام 
نداده بود. در جواب اینکه چرا بورسی نمی شود در حد دو سه جمله گفت: 
»معتقــدم پول بادآورده رو باد می بره! پــول رو باید با زحمت دربیاری و 

ببری سر سفره زن و بچه ات«.

چهارشــنبه: امروز یکی از دوســتان که تازگی کتاب »در حسرت یک 
آغوش« را خوانده بود بهم پیامک داد: »واقعاً برای صدا وســیما و دوستان 
کارگردانمون متأســفم که با وجود چنین ســوژه های نابی و چنین زنان 
قهرمانــی، گاه فیلم های خســته کننده و کســل کننده و حتی زننده ای 

می سازند که اگر ضداخلاقی نباشند هیچ پیامد مثبتی هم ندارند«.

روایت اول 
3 سناریو برای کنارک

 محمد تربت زاده  حادثه کنارک هنوز یکی از داغ ترین 
سوژه های فضای مجازی به حساب می آید. از شایعه های 
عجیب و غریبی که فضای مجازی برای این حادثه می سازد 

بگیرید، تا تحلیل های جورواجور رسانه های مختلف.
در کنار ده ها شایعه  مطرح شــده درباره این حادثه، سه 
سناریو محتمل تر از بقیه هستند. البته خود ارتش فقط دو 
سناریو از این سه سناریو را پذیرفته و اعلام کرده درحال 
بررسی آن هاست. با وجود این، سناریوی سوم هم به علت 
آنکه زیاد توسط رسانه های داخلی و خارجی مطرح شده، 
تبدیل به یکی از ســناریوهای اصلی این حادثه تلخ شده 
است.بر اســاس نخستین فرضیه که همان فرضیه  تأیید 
نشده توسط ارتش است، احتمال دارد پای خطای انسانی 
در میان باشد. این فرضیه خودش چند قسمت می شود. 

شلیک اشــتباه موشک از ســکوی پرتاب ناو »جماران« 
در ســناریوی خطای انسانی محتمل ترین فرضیه است. 
براساس گزارش ها ظاهراً ناوچه کنارک مأمور آوردن هدف 
در محدوده آتش بوده تا ناو جماران موشک کروز خود را 
روی آن تست کند، پس از اینکه ناو کنارک از هدف جدا 
شده، موشک زودتر از زمانی که باید به سمت هدف شلیک 
شده است. در نتیجه موشک به جای هدف اصلی به شناور 
کنــارک که به اندازه کافی از محدوده هدف دور نشــده، 

حمله می کند و این فاجعه را رقم می زند!
دومین قسمتِ ســناریوی خطای انسانی، این احتمال را 
می دهد که خطا از سمت شناور کنارک بوده است. ناخدا 
هوشنگ صمدی، فرمانده سابق گردان تکاوران دریایی در 
این زمینه در روزنامه آرمان نوشــت: »در این خصوص ناو 
جماران و یا شــناور کنارک می توانند مقصر بوده باشند. 
احتمالاً و بر اساس شنیده ها ناو کنارک به صورت خاموش 

و بدون اطلاع وارد محدوده مانور شده است«.
با وجود این، در فیلم کوتاهی که ارتش دو روز پیش درباره 

سناریوهای حادثه کنارک در رسانه ها منتشر کرد، هیچ 
اشاره ای به این فرضیه نشده بود.

دومین سناریو که توسط خود ارتش به عنوان اصلی ترین 
فرضیه معرفی شده، نقص فنی موشک است. 

هنوز به صورت رسمی اعلام نشده موشک شلیک شده از 
چه نوعی بوده، اما در رسانه ها ابتدا گفته شد موشک نور 
بوده، پس از آن اعلام شــد موشک کروز قدیر یا قادر به 

سمت کنارک شلیک شده است.
در فیلمی که توسط ارتش منتشر شده، نقص فنی موشک 
»اشــتباه در تشخیص هدف توسط سیکر موشک« اعلام 

شده است.
گــزارش ارتش می گوید »به علت ســطح مقطع راداری، 
سیکر موشک شلیک شــده از ناو جماران در تشخیص 
هدف دچار مشــکل شده و به ناوچه کنارک اصابت کرده 
اســت. نقص فنی در موشک تولید شده، علت اصلی این 
تشــخیص اشتباه بوده است. البته این احتمال هم وجود 
دارد که دیتای موشک نقص داشته و نتوانسته فرق هدف 

کاذب از ناوچه کنارک را تشخیص دهد.
سومین سناریو که توسط ارتش مطرح شده، بحث جنگ 
الکترونیک دشمن است. در گزارشی که خود ارتش منتشر 
کرده، فقط آمده است »احتمال جنگ الکترونیک از سوی 
دشمن نیز وجود دارد« اما توضیح بیشتری در این زمینه 

داده نشده است.
هرچند ارتش بــه همین گزاره کوتاه بســنده کرده اما 
می شــود نتیجه گرفت نیروهای ارتش احتمال می دهند 
نیروهای سایبری دشمن در سیستم هدایت شونده موشک 

نقص فنی ایجاد کرده باشند. 
در میان این سناریو ها، فرضیه نقص فنی موشک قوی ترین 
فرضیه است که کارشناســان احتمال اثبات شدن آن را 
بیــش از ٩0 درصــد می دانند. با وجود ایــن، باید بدون 
توجه به شایعه های جورواجوری که این روزها نقل فضای 
مجازی شده است، همچنان منتظر بمانیم تا متخصصان 
تشخیص نهایی را در زمینه حادثه کنارک، رسانه ای کنند.

روایت دوم
چالش جنجالی ملی پوشان شنا

به تازگی در اینستاگرام چالشی گروهی برای ورزشکاران به 
راه افتاده که در آن اعضای یک تیم ورزشی خاص، به طور 
گروهی کلیپی شاد را منتشر می کنند. ورزشکارانی که برای 
نخستین بار این سبک چالش را در اینستاگرام آغاز کردند، 
ســعی داشتند فضای یأس و ناامیدی حاکم بر جامعه در 
شرایط قرنطینه خانگی و شیوع کرونا را بشکنند. به همین 
خاطر هم با استقبال زیادی در فضای مجازی روبه رو شدند. 
پس از این ماجرا صفحه های رسمی فدراسیون های مختلف 
شروع به انتشــار چالش های گروهی ورزشکاران کردند. 
صفحه فدراسیون جهانی شنا هم از این قاعده مستثنا نبود 
و فیلم  های چالش های اعضای تیم های ملی مختلف را در 
اینستاگرام به اشتراک می گذاشت. چند روز پیش اما یکی 
از فیلم های منتشر شــده در این صفحه، چند برابر دیگر 
فیلم ها بازدید خورد و در فضای مجازی ســروصدا به راه 
انداخت. بلافاصله مشخص شد دخترها و پسرهای حاضر 

در آن کلیپ، اعضای تیم ملی شنای کشورمان هستند!
در این کلیپ جنجالی، شــناگران تیم ملی کلاهِ شــنا را 
دست به دست می کنند و کلاه به دست هر کسی می رسد، 
باید لباس رسمی خودش را با لباس ورزشی اش عوض کند. 
پس از حاشیه ســاز شــدن این کلیپ در فضای مجازی، 
موجی از انتقادهای رســانه ای از این کلیــپ به راه افتاد. 
کاربران فضای مجازی هم چندین هشتگ مختلف را در 

این باره در توییتر داغ کردند. 
یکی از کاربران نوشته بود: »رشته شنا در تاریخ ورزش ایران 
یکی از بی افتخارترین رشته هاســت. ورزشکارانش هم که 
حالا در زمینه حرفه ای به جایی نرسیدند، با این کار قصد 

مطرح کردن خودشان را دارند«.
پس از بالا گرفتن موج انتقادها، رضوانی، رئیس فدراسیون 
شــنا، شــیرجه و واترپلــو در واکنش به انتشــار کلیپ 
ملی پوشان شنای ایران گفت: »فدراسیون در حال بررسی 
ویدئوی منتشــر شده بانوان شــنای ایران در اینستاگرام 
فیناســت. ما به فینا ایمیل می زنیم و اعلام می کنیم این 
ویدئوها باید از درگاه ما ارسال شود. گویا فدراسیون جهانی 
هر ویدئویی را که شــناگران ارسال کند پخش می کند و 
ارتباطی به فدراسیون ندارد«.هرچند پس از پیگیری های 
فدراسیون، این فیلم از صفحه اینستاگرام فینا پاک شد اما 
کاربران عملکرد فدراسیون شنا را حسابی زیرسؤال برده اند. 
در ادامه چند نمونه از توییت های انتقادی کاربران دراین باره 
را می خوانید:با یک نگاه به عملکرد فدراسیون شنا متوجه 
می شــیم برای فرهنگ سازی شنای کشــور کاری انجام 
نشــده، فقط دوره های مختلف مربیگری و... برگزار کردن 
برای کسب درآمد های نجومی. منتظر ورود وزارت ورزش و 

پیگیری فوری موضوع هستیم.
فدراســیونی که تمام فکر و ذهنش درآمد های میلیاردی 
باشه، این اتفاقات حداقل هاست که نمایان میشه، به نظر 
من رئیس فدراسیون مقصر اول هستش، فوراً تا وضع از این 

بدتر نشده آقای سلطانی فر باید ورود کنن.
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ورزشورزش
وزارت بهداشت مجوز داد

ادامه ليگ در مناطق سفيد

با تصویب مجلس

 ممنوعيت مبارزه 
با ورزشکاران رژیم صهيونيستی 

قانون شد

 گفت وگو با محمود حبیبی کسبی درباره چرایی ضعف برنامه های مذهبی تلویزیون

دانشگاهی  درحد کودکستان !

کرونا تمام شده است!
رفته ایم برای بنده خدای معلولی که نیاز به 
ویلچر دارد، ویلچری بخریم. هنوز داریم با 
فروشنده حال و احوال می کنیم و به قول 
معروف طرح موضوع می کنیم که یک نفر 

از راه می رسد و سلام می کند. 
با فروشنده آشناست. دست دراز می کند 
که با او دست بدهد. فروشنده طبق عادت 
دستش را دراز می کند ولی برای لحظه ای 

مردد می ماند که باید در مقابل عمل دوستش چه واکنشی نشان بدهد برای 
همین با تردیدی همراه با لبخند می گوید: پشــت دست ها را به هم بزنیم یا 
دست بدهیم و مرد تازه رسیده می خندد و می گوید: »نه بابا کرونا تمام شده! 
قشــنگ دست می دهیم« و محکم دست دوستش را فشار می دهد و خنده ای 
جانانه هم ضمیمه فشردن دست دوستش می کند. در این بین فروشنده هم 
لبخندی می زند و چاق سلامتی دارد کامل می شود که من نمی توانم خودم را 

نگه دارم، چون ناگهان از ذهنم این بیت جانانه حضرت سعدی می گذرد که: 
دو چیز طیره عقل است دم فروبستن، به وقت گفتن و گفتن به وقت خاموشی

برای همین با لحنی که می توان کمی برآشــفتگی و ناراحتی را در آن یافت 
می گویم: »آقا کجا کرونا تمام شــده؟ تــو رو خدا نکنین و جان دیگران رو به 

خطر نندازین«.
هر دو مرد نگاهم می کنند و همان که پیشــنهاد دســت دادن را داده و حکم 
اتمام کرونا را هم صادر کرده است و ماسکی که زده به جای اینکه روی دماغ 
و دهنش باشد سقوط کرده است تا زیر گلویش، می گوید: »البته رعایت کنیم 
بهتره به خصوص که شما ویلچر درست می کنی و دستت را به همه ویلچرها 

هم می زنی«.
بابت تذکری کــه داده ام عذرخواهی می کنم و می گویم: »ماجرا اینه که هنوز 
هم آدم به خاطر کرونا می میره. بعضی از این آدما کوتاهی خودشون و نادیده 
گرفتن کرونا باعث شده کشته بشن که این هم غم انگیزه، ولی غم انگیزتر برای 
من از زمانی که کرونا شایع شده، پرپر شدن پزشکا و پرستارا به خاطر بعضی از 

سهل انگاری هاست؛ برای همین تذکر دادم«.
مرد می گوید: »نه کار خوبی کردی« و برمی گردیم به ماجرای خرید ویلچر برای 
نیازمند.  نیم ساعت بعد مسیر حاشیه شهر را در پیش گرفته ایم و می رویم که 
لبخندی روی لب نیازمندی بنشانیم؛ هر چند در کنار دیدن این لبخند باید 
شاهد رفتار آدم های فراوانی باشیم که با نادیده گرفتن کرونا هم جان دیگران 
و هم جان خودشــان را به خطر می اندازند و در بسیاری از مواقع تذکر دادن 
را هم برنمی تابند و این سبب می شود آدم در مقابل این آدم ها احساس نوعی 

درماندگی کند.

»پریدخت« و »سیدمحمود« پیرم کردند
رقیه توسلی: کاری ندارم جز اشک ریختن.

دروغ چرا... کتابی خوانده ام که پیــرم کرده. می خواهم خودم را جمع و جور 
کنم، نمی شود. کتابی با نامه های عاشقانه از دل تاریخ که به خوبی مأموریتش 
را انجام داده؛ دلبری، فداکاری، آموختن، ادبیات بجا و پایان بندی غافلگیرکننده.

اما قصه من چیز دیگریست. شاید برای عده ای خواندن کتاب »پریدخت« جناب 
حامد عســگری امروز به صفحه آخر رسید و تمام شد، اما قاعده من این طور 
نیست. از آن روز که کتابی روی خوش نشانم بدهد و با او، حال دلم برگردد و 
پای گریه و تعجب و آموزش بیاید وسط، تازه می شود همدمم. به زبان ساده تر 
پریدخت شده است همدم هفتاد و سوم من. کتابی که مراجعه ام به او بعد از 
این، بسیارتر هم خواهد بود. همان رفاقتی که جنگل های سیبری، زمانی برای 
زن بودن، باغ سامورایی، جزء از کل، کیمیاگر، سفر با حاج سیاح، مجوس، ترس 

و لرز، مسیح باز مصلوب و... در حقم تمام کرده اند.
امروز، روز موعود بود؛ نویسنده محترم تکلیف من و »پریدخت صحاف باشی« و 

»آقا سیدمحمود طباطبایی« را یکسره کرد.
به همین خاطر است که احساس رهاشدگی و حبس را همزمان دارم. متناقضم. 
باز تبدیل شده ام به همان خواننده ناشی که بلد نیست با حال خرابی که بعدِ 
تمام شدن کتابی یقه اش را می چسبد چه بکند و ایضاً با شخصیت های داستان 

که قرار نیست دیگر مدام جلو چشمش رژه بروند!
کنار آمدن با غم پایان یک رُمان، کم بود این بار مبدل شده ام به مرغ سرکنده ای 
که بــال بال زدنش تمامی ندارد. بعدِ روزها همراهی و انتظار، خالق اثر کاری 
می کند کارســتان. منِ خواننده طفلکــی و پریدخت و وصال و بیگم باجی و 
ســتارخان را یکجا داغ می زند و اعتقادش به عشق و فراق را برایمان می ریزد 
روی دایره... شاید به این دلیل که می داند همه ما یک پریدخت و محمود توی 
خودمان داریم که به شدت عاشــق اند، وگرنه چرا کتاب باید این همه طرفدار 
داشــته باشد و برسد به چاپ بیست و یکم... شاید هم خواسته تلنگر بزند به 
آن ها که روی دوست داشتنشان خاک نشسته... شاید هم نیتش پرداخت به 
برشــی از تاریخ پرُ تب و تاب کشورش بوده. اما با هر قصد و غرضی که اتفاق 
افتاده حالا من بینوا مانده ام و صدای سالار عقیلی که صدباره در من می خواند: 
ایران! اگر دل تو را شکستند، تو را به بند کینه بستند، چه عاشقان بی نشانی، 

که پای درد تو نشستند...
پ.ن: قول این کتاب را به خواهری داده ام و او برای خواندنش مشــتاق است. 
نمی توانم از همین الان دلم برایش کباب نباشــد. وقتی می دانم چه جور قرار 

است یک زن دیگر نسخه اشک های خودش را بپیچد. 
برش: دل بی صاحاب زود نخ کش می شــود، بوی نا می گیرد، بید می زند... دل 

ابریشم است! و کندن از آنچه به آن ربط دارد پهلوانی می خواهد.

دلیل محرمانه و پرابهام بودن قرارداد ویلموتس چیست؟

 پاس گل فدراسيون 
به کاسب  بلژیکی

روزمره نگاری

حکایت امروز
عباسعلی سپاهی یونسی
annotation@qudsonline.ir

۵۵ کشتی گیر برتر تاریخ ایران از نگاه اتحادیه جهانی کشتی گیر برتر تاریخ ایران از نگاه اتحادیه جهانی

تختی در صدرتختی در صدر

محسن ذوالفقاری

 داغ ترین حواشی مجازی از پشت پرده  حادثه کنارک تا انتشار فيلم نامتعارف شناگران تيم ملی

زیرآبی رفتن در اینستاگرام!
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سینا حســینی: مارک ویلموتس بلژیکی به پشتوانه 
حمایت های همسرش همچنان به دنبال دریافت غرامت 
چند میلیونی از فدراســیون فوتبال است، به همین بهانه 
در تازه ترین اظهارنظر خود مدعی شده قرارداد منعقد شده 
میان او و طرف ایرانی که در بروکســل به امضای طرفین 
رسیده دستکاری شده است و این تخلف بر خلاف اصول 
اولیه و حرفه ای فوتبال جهان است. ماجرا از این قرار است 
که تاج پس از ملاقات با ویلموتس و همسرش در سفارت 
ایران در بروکســل، به دلایلی نامشخص همراه او سفارت 
را ترک می کند و در محلی دیگر سر کلیات و جزئیات به 
توافق می رسند. ویلموتس ادعا کرده در قرارداد مورد توافق 
در بروکســل به هیچ عنوان بند سه ماه حقوق برای فسخ 
نبوده و ایران با علم به اینکه او به زبان انگلیسی تسلط ندارد 
و قرارداد را در تهران نخواهد خواند، این بند را گنجانده اند. 
ویلموتس تأکید کرده به دلیل اعتماد به ایران چنین اقدامی 
کرد ولی فدراسیون فوتبال سر او کلاه گذاشت. البته مارک 
ویلموتس در حالی به ایران اتهام زده که خودش نشان داد 
در قرارداد با تیم ملی تنها به دنبال کاســبی و پول بوده 
است. او که فقط ۶ ماه با ایران همکاری کرد و کمتر از ۳۰ 

روز در تهران بود و دو میلیون یورو هم گرفت!

مفاد جنجالی#
در برابر این اظهارنظر جنجالی محمود اســلامیان نایب 
رئیس فدراســیون فوتبال مدعی شد ویلموتس هر آنچه 
دوســت دارد را می گوید اما اظهارات او چه اهمیتی دارد، 
آنچه ارزش قانونی دارد مفاد قرارداد فی مابین اســت که 
در آن مستنداتی وجود دارد که نشان می دهد فدراسیون 
فوتبال صاحب حق اســت و اعتراضی به آن وارد نیست.

جدا از دعوای حقوقی فی مابین ویلموتس و فدراســیون 
فوتبال نکته مبهم اینجاست که نگارش قرارداد فدراسیون 
با ســرمربی وقت به چه شکلی بوده که هر روز گوشه ای 

جنجالی از مفاد آن به رسانه درز پیدا می کند؟
مهدی تاج و نگارندگان این قرارداد به چه شــکلی مفاد 
قــرارداد را تنظیم کردند که حالا طــرف مقابل با خلف 
وعده های فراوان و عدم مســئولیت پذیری به این ترتیب 

خواهان دریافت غرامت است؟

غرامت سنگین#
تا به امروز بارها عنوان شــده ویلموتس به دنبال ســهم 
بیشتر از حقوقش هست و همسرش در تدارک این است 

بتواند با دانش حقوقی خود غرامتی چند میلیون یورویی 
از فوتبال ایران بگیرد، این اظهارات یک پاسخ مشترک از 
سوی مسئولان ایران داشته که هیچ خطری فوتبال ایران 
را تهدید نمی کند اما با رجوع به سابقه دعواهای حقوقی 
بین المللی فدراسیون فوتبال و باشگاه ها تا به امروز در ۹۹ 
درصد پرونده های حقوقی بازنده بودند از این رو دغدغه ها 
افزایش می یابد و بیم این می رود فدراســیون فوتبال در 
اقدامی دور از انتظار مجبور به پرداخت غرامت سنگین به 

سرمربی ناکارآمد تیم ملی فوتبال ایران شود.

پنهان کاری فدراسیون
اما یک مســئله بسیار مهم و ضروری که برای منتقدان و 
صاحب نظران زمینه ایجاد شک و تردید را به وجود آورده 
موضوع پنهان کاری فدراسیون فوتبال در قبال این قرارداد 
بحث برانگیز است.کارشناسان حقوقی مدعی هستند در 
صورت انتشار مفاد قرارداد منعقد شده میان فدراسیون و 
ویلموتس به راحتی می توان سیر این پرونده را تشخیص 
داد اما عدم انتشــار این قرارداد از سوی فدراسیون بسیار 

سؤال برانگیز است!فدراسیون در توجیه رفتار خود مدعی 
است دلیلی بر انجام این کار نیست و به دلیل مفتوح بودن 
پرونده ممکن است کارشکنی صورت بگیرد اما کارشناسان 
و منتقدان بر این باورند فدراسیون برای جلوگیری از هجمه 
جدی منتقدان به مدیریت فوتبال از انجام این کار طفره 
می رود چون ممکن است با انتشار متن قرارداد عدم تسلط 
کافی بر نگارش قرارداد از سوی نگارندگان داخلی فاش شود.

 عدم دسترسی به متن قرارداد#
یکی از اعضای کنونی مجمع فدراســیون فوتبال که این 
روزها بر ســر این موضوع و مســئله تغییرات اساس نامه 
فوتبال پیگیری های حقوقی زیادی را انجام داده است به 
قدس می گوید: ما بنا را بر سلامت مسئولان فدراسیون در 
این ماجرا می گذاریم اما وقتی مقاومت در قبال دسترسی 
به متن قرارداد ویلموتس و فدراســیون صورت می گیرد 
مشخص است یک جا به شدت مشکل دارد. با این وجود ما 
به صورت رسمی از هیئت رئیسه درخواست کردیم قرارداد 
را در اختیار ما قرار دهند اما در پاســخ شــنیدیم قرارداد 

محرمانه اســت، مگر ممکن اســت عضو مجمع خواهان 
سندی قانونی باشد اما به بهانه محرمانه بودن آن را پنهان 

کنند؟ اینجاست که باید به ماجرا شک کرد!

قرارداد قرضی#
ماجرای پول ویلموتس فقط همین شــکایت ۶ میلیون 
یورویی نیست و 2 میلیون یورو پرداختی به این مربی هم 
جزو قرض های فدراسیون فوتبال است که به یک شرکت 
داخلی دارد. قرضی که فدراسیون فوتبال بابت آن به شرکت 
شستا چک داده بود و در موعد مقرر )آخر ماه فروردین( نقد 

نشد تا اوضاع وخیم تر شود.
روزهای سخت و ماجراهای پیچیده فدراسیون ادامه دارد. 
حالا تمام این ارقام با توجه به تحریم های بانکی ایران و عدم 
دسترسی به حساب بانک های بین المللی باید با درخواست 
فدراسیون فوتبال از محل حسابمان نزد فیفا پرداخت شود. 
اینکه اکنون چقدر در فیفا پول داریم، شاید روشن کند که 
چگونه باید با مشکلات مالی از جمله تعهدات و شکایت های 

حقوقی روبه رو شویم.

دلیل محرمانه و پرابهام بودن قرارداد ویلموتس  چیست؟

پاس گل فدراسیون به کاسب بلژیکی

کلوپ، مسی را به رونالدو ترجیح داد
ورزش: سرمربی لیورپول رونالدو و مسی را با هم مقایسه کرد. یورگن کلوپ معتقد است: 
»انتخاب من مسی است اما فکر می کنم تا جایی که امکان داشته از رونالدو تعریف و 
تمجید کرده ام. مقابل هر دو آن ها بازی کردیم و مهار هر دو نفرشان هم تقریباً غیرممکن 
است. مسی برای فوتبال بازی کردن قابلیت های فیزیکی کمتری دارد. اگر می شد برای 
خودمان یک بازیکن بی عیب و نقص مجسم کنیم، آن بازیکن کسی بود که قامت و 
قدرت پرش رونالدو و همین طور شتاب و سرعت بالای او در استارت ها را داشت و اگر 
یکسری چیزها هم به رویکرد کلی  بازی اش اضافه می شد، آن وقت چیزی که ساخته 
می شد یک بازیکن کاملاً بی عیب  و نقص و حرفه ای بود که بهتر از آن وجود نداشت«.

پلاتینی: اینفانتینو به لطف حمایت ، رئیس فیفا شد
ورزش: رئیس پیشین یوفا پشت پرده روابط محرمانه رئیس کنونی فدراسیون جهانی 
فوتبال با دادستان سوئیس که باعث رسیدن او به این پست شد را افشا کرد. میشل 
پلاتینی افزود: »اینفانتینو و دادســتان سوئیس معتقدند که بالاتر از قانون هستند. 
میشل لائوبر فهمیده که از خطوط قرمز عبور کرده است. به نظرم جانی اینفانتینو 
هم اکنون باید استعفا دهد. مشکل اینجاست که او بدون مشروعیت پست ریاست 
فیفا را بدست آورد. بنابراین او هر کاری برای حفظ این سمت انجام می دهد. اینکه 
در گذشته قربانی یک توطئه شدم برای من روشن است. همه می دانند پست ریاست 

فیفا در سال 2۰1۶ با بیشترین آرا باید به من می رسید.

ورزش: ایــن روزها یکی از ســوژه های داغ باشــگاه 
اســتقلال بحث پرداخت مطالبات بازیکنان خارجی 
این تیم به خصوص شــیخ دیاباته است. در حالی که 
استقلالی ها حرف از توافق و پرداخت پول این بازیکن 
مالیایی می زنند، باشگاه تنها تا پایان امروزفرصت دارد 
تمام و کمال پول این بازیکن را به حسابش در امارات 

واریز کند. 
طی روزهای اخیــر تعدادی از رســانه ها اخبارهایی 
در مورد فســخ قرارداد شــیخ دیاباته منتشر کرده اند 
که احمد سعادتمند این مســئله را رد می کند. هیچ 
مشکلی در پرداخت مطالبات دیاباته وجود ندارد و ما 
به  تمام تعهدات خــود در قرارداد این بازیکن پایبند 
هســتیم و تعهدات خود را انجــام می دهیم تا دیاباته 

بدون مشکل همراه استقلال باشد.
البتــه در این بین ذکر ایــن نکته ضروری 

اســت کــه دیاباته تا بیســت و ششــم 
اردیبهشــت مــاه به اســتقلال فرصت 
اســت،  داده  را  مطالباتش  پرداخــت 
فرصتی که روز جمعه به پایان می رسد 
اما آبی ها تاکنون تنها ۶۰ هزار دلار از 
255 هزار دلار مطالبات او را پرداخت 

کرده اند.

فقط 60 هزاردلار#
طلب 255 هزار دلاری که گویا تنها 
تا تنظیم این مطلــب موفق به واریز 
۶۰ هزار دلار از مطالبات شیخ دیاباته 

شده است. 
در حالی که امیدواری برای بازگشت 
دیاباته و عدم فســخ قــرارداد این 
بازیکن با استقلال از سوی مدیران 
باشگاه بسیار زیاد است اما گویا شیخ 

کل طلبش را می خواهد و اگر یک سِنت 
کمتر پرداخت شود، او قراردادش را فسخ خواهد 

کرد.

مقصر نیستم#
بابت  دیاباته درخصوص ادعای اســتقلالی ها 

مطالباتــش و ماجرای فســخ و احتمال 
برنگشتنش به ایران گفت: »شدیداً 

دلتنگ شروع دوباره رقابت های 

فوتبال هســتم و امیدوارم هرچه زودتر شرایط عادی 
شــود. تمریناتم را دنبال می کنم و امیدوارم شــرایط 
فراهم شــود تا بازهم کنار هواداران اســتقلال کار را 
دنبال کنم. با این حال من رفتارهایی از سوی باشگاه 
می بینم که انگار می خواهند شیخ را فراری دهند. پولی 
هم که واریز شــده حقوق یک ماه من هم نمی شود و 
فکر می کنم دست هایی وجود دارد که می خواهند من 

را از استقلال دور کنند.
 عقب افتادن پنج ماه حقوقم بی احترامی به شــعور 

و باید به هواداران اســتقلال بگویم که من بوده 
همه کار کردم و به باشگاه فرصت 
دادم تا پیش آن ها بمانم و الان 
هم منتظر هســتم تا با درست 
شــدن اوضاع در کنــار این تیم 

باشم.
 فقط ایــن را باید بگویــم که اگر 
قراردادم فســخ شــد من را مقصر 
ندانند چون ایــن تصمیم با وجود 
میــل باطنی مــن اســت و قطعاً 
تصمیم ســختی خواهــد بود. من 
هم خانواده دارم و باید برای آن ها 
تصمیمی درست بگیرم و اگر به 
موقع پول واریز نشود مجبور به 

فسخ قراردادم خواهم بود«.

حق فسخ برای #
دیاباته

اما وثوقی، رئیس ســابق 
کمیتــه تعیین وضعیت 
دربــاره  فدراســیون 
مطالبات  نشدن  پرداخت 
میلیچ و دیاباته توسط باشگاه 
استقلال اظهار کرد: اگر توافق با 
بازیکن بــرای تأخیر در پرداخت 
قرارداد وجود نداشــته باشــد و 
همچنیــن بازیکنان نامه ای پس از 
دو ماه تأخیر در پرداختی هایشــان 
برای باشــگاه ارســال کرده باشند، حق 
فسخ قرارداد توسط بازیکن وجود دارد. ضمن 
اینکــه او می تواند تمام مبلغ قــراردادش را هم 

دریافت کند.

ورزش: رئیس کمیته مســابقات فدراســیون هندبال 
گفت: اگر تیمی از تهران شــرایط حضور در لیگ برتر 
را داشته باشــد با کمال میل استقبال می کنیم. رئیس 
کمیته مســابقات هندبال در مــورد معرفی نمایندگان 
ایران در جام باشــگاه های آسیا اظهار کرد: هنوز برنامه 
مسابقات مشخص نیست و منتظر نامه فدراسیون آسیا 
هســتیم. تیم های اول و دوم ما در هر دو بخش بانوان و 
آقایان مشخص هستند و در صورتی که تمایل به حضور 
در این مســابقات نداشته باشند تیم بعدی اعزام خواهد 
شــد. اکنون به دلیل شیوع ویروس کرونا زمان برگزاری 

مسابقات مشخص نیست.

استارت لیگ#
سید حسن افتخاری در خصوص آغاز لیگ برتر هندبال 
فصل ۹۹ گفت: لیگ ۹۹ احتمالاً از اواخر مرداد یا اوایل 
شهریور استارت خواهد خورد. سال گذشته 11 تیم در 
لیگ حضور داشتند که چون لیگ نیمه راه تمام شد هیچ 

تیمی به دسته یک سقوط نکرد.
 در حال حاضر تمامی 11 تیم می توانند در لیگ حضور 
داشته باشند. علاوه بر آن چون مسابقات لیگ دسته یک 
نیــز بی پایان ماند چهار تیم راه یافته به نیمه نهایی نیز 
مجوز حضور در لیگ برتر هندبال را خواهند داشــت. با 
نظر رئیس فدراســیون 15 تا 1۶ تیم می توانند در لیگ 
شــرکت کنند البته باید تیم ها تا آخر خرداد نسبت به 
تســویه با بازیکنان، مربیان و ... اقدام کنند. همچنین تا 
نیمه تیرماه سال جاری هزینه ورودی لیگ برتر که مبلغ 
5۰ میلیون تومان است را پرداخت کنند. هزینه ورودی 
لیگ سال گذشــته ۴5 میلیون بود و امسال 1۰ درصد 

افزایش یافته است.

شرایط حضور در لیگ برتر#
رئیس کمیته مسابقات فدراسیون هندبال در خصوص شرایط 
حضور در لیگ برتر هندبال گفت:  باید تیم ها ابتدا تا آخر 
خرداد با همه اعضای تیم و فدراسیون و هیئت های استانی 
تســویه کنند. می دانید که تیم ها به جز ورودی لیگ، مبلغ 
5 درصد قرارداد بازیکنان را نیز دریافت می کند. همچنین 
باید مجوز باشگاه داری را طبق کمیسیون ماده پنج داشته 
باشــند. برخی از تیم ها مدرکی دال بر باشگاه ندارند و در 
نیمه راه نمی دانیم با چه کســی طرف هستیم. مورد دیگر 
پرداخت ورودی به فدراسیون در زمان اعلام شده است. هر 
تعداد تیمی که این  موارد را انجام دهد در قرعه کشی شرکت 
خواهد کرد. اگر 1۶ تیم موارد لازم را انجام دهند که لیگ در 
دو گروه هشت تیمی قرعه کشی می شود. به هر حال تعداد 

تیم ها بین 12 تا 1۶ تیم خواهد بود. 

مجوز یار خارجی#
وی در خصوص قانون جذب بازیکن خارجی افزود: ســال 
گذشــته به دلیل اعزام تیم ملی به رقابت های آسیایی و 
انتخابی المپیک می خواستیم تمامی بازیکنان ایرانی جذب 
تیم ها شــده و دیده شوند. در این فصل مجوز جذب دو تا 
سه بازیکن خارجی به تیم ها داده خواهد شد البته این اتفاق 

منوط به پذیرش از سوی هیئت رئیسه فدراسیون است.

تیم ملی هندبال ساحلی#
وی در خصوص هندبال ساحلی گفت: هندبال ساحلی دو 
رویداد بزرگ یعنی حضور در بازی های آسیا و قهرمانی 
نوجوانان آسیاست. قهرمانی نوجوانان آسیا حکم انتخابی 
جهان را دارد که امیدوارم تیم ملی ما در هر دو رویداد به 

نتیجه دلخواه برسد.

عقب افتادن پنج ماه حقوقم بی احترامی به شعورم بود

 دیاباته: همه جوره  به باشگاه
 فرصت  دادم

رئیس کمیته مسابقات خبر داد

 بازگشایی درهای لیگ هندبال
 به روی خارجی ها

گزارش کوتاه

5 راز زندگی » مسی« 
ورزش: کمتر فوتبالدوســتی است که اطلاعات زیادی از کینگ لئو 
نداشته باشد. پنج نکته جذاب درباره کینگ لئو می پردازیم که شاید 

برایتان تازگی داشته باشد.
1 - 7 گل زده به تک تک لالیگایی ها

از 1۹ تیم دیگری که در حال حاضر در لالیگا حضور دارند، مسی به 
تک تک آن ها بیشتر از هفت گل زده. اما قربانی محبوب او سویاست 

که مسی موفق شده در ۳8 بازی ۳7 بار دروازه اش را باز کند. 
2 – 471 بازی با پیکه

مســی و کاپیتان فعلی بارســلونا جــرارد پیکه تقریبــاً کل دوران 
فوتبالی شان را در کنار هم سپری کرده اند. آن ها تا امروز در این تیم 

همبازی هستند و ۴71 بازی در کنار هم انجام داده اند. 
3 - ادای احترام به زن اسرار آمیز

تصویر مسی که پس از گلزنی هر دو دستش را به سوی آسمان گرفته 
در لالیگا به اتفاقی تبدیل شده که هر هفته تکرار می شود. ولی کمتر 
کســی معنای این حرکت را می داند. این در واقع ادای دین مسی به 
مادربزرگش سلیاست که مسی می گوید جرقه علاقه به فوتبال را در او 
شعله ور کرده. مادربزرگ لئو متأسفانه در سال 1۹۹8 از دنیا رفته و هرگز 
موفق نشده شاهد بازی کردن او در بالاترین سطح فوتبال دنیا باشد.

4 - بازی برای تیم ملی اسپانیا 
مسی می توانست با پاسخ مثبت دادن به پیشنهاد اسپانیا، کشوری که 
همه زندگی باشگاهی اش را در آن سپری کرده، با پیراهن سرخ رنگ 
لاروخا به میدان بــرود ولی به گفته خودش هرگز به آن فکر نکرده 

است. 
5- الگوی فوتبالی؟ 

الگوی بزرگ مسی، ستاره آرژانتینی و بازیساز والنسیا و رئال زاراگوزا، 
 پابلو آیمار بوده. این دو در لالیگا چندین بار در مقابل هم قرار می گیرند .

آیمار پیراهن خود را به مسی می دهد و لئو تا امروز آن پیراهن را نگه 
داشته و برایش ارزش زیادی قائل است.

ورزش: کمتر از 72 ساعت از توافق باشگاه پرسپولیس 
با کارگزار اسپانسری می گذرد. هواداران این تیم تصور 
می کردنــد که با دریافت رقمی حــدود ۳5 میلیارد، 
مشکلات مالی شان به حداقل خواهد رسید، اما حالا 
رشــد فزاینده قیمت ارزهای خارجی ســبب شده تا 
بدهی پرسپولیس به همان میزانی برسد که این تیم 
قرار است از اسپانسر خود بگیرد. اما شاید بهتر باشد 
این پرونده ها با جزئیات بیشتری بررسی شوند؛ البته 
بدون احتساب اینکه قرار است برخی از آن ها به دادگاه 

CAS بروند.
1. برانکو؛ حکم یک میلیــون و 5۰ هزار یورویی را از 
دادگاه فیفا گرفته  و همچنین 5 درصد ســود به این 
رقم اضافه خواهد شــد و این جدا از 2۰ هزار فرانکی 

است که قرمزها باید به دادگاه بدهند. 
2. زلاتکو ایوانکوویچ؛ وقتی برادر برانکو ایران را ترک 
می کرد، 1۰۰ هزار یورو طلبکار بود، اما حالا حکم 1۰5 
هزار یورو غرامت را هم گرفته تا طلبش به رقم 2۰5 

هزار یورو برسد. 
۳. پانادیچ؛ علاوه بر 7۶هزارو8۴۰ یورو طلبش، حکم 
8۶ هــزار یورو غرامت را هم در جیب دارد که به این 

رقم باید 5 درصد سود را هم اضافه کرد. 
۴. استیلینوویچ؛ بدنساز سابق سرخ ها در مجموع 11۴ 

هزار یورو از پرسپولیس طلب دارد. 
5. سرتن چوک؛ چوک تنها یک فصل دستیار برانکو 
بــود اما حقوقش را به طور کامل دریافت نکرد و حالا 

منتظر این اســت که پرســپولیس 1۰ هزار یورو به 
حسابش واریز کند. 

۶، 7، 8. گابریل کالدرون؛ فیفا هنوز حکم ســرمربی 
آرژانتینی را صادر نکــرده اما او طلب 55۰ هزار دلار 
را کرده اســت. خواگین و اینیگو نیز حدود 1۰۰ هزار 
دلار از پرسپولیس طلبکارند تا رقم درخواستی آن ها 

به ۶5۰ هزار دلار برسد. 
 ۹. بودیمیر؛ بیشــترین میزان طلب را به عنوان یک 

بازیکــن دارد. او ۴75 هزار یورو را از پرسپولیســی ها 
طلب کرده است.

1۰. نیلســون؛ دروازه بان پرســپولیس در لیگ های 
دوازدهــم، ســیزدهم و چهاردهم 8۳ هــزار دلار از 

پرسپولیس طلبکار است. 
 11. فرناندو گابریــل؛ او تنها یک نیم فصل پیراهن 
پرسپولیس را برتن کرد. گابریل 2۳ هزار دلار باید از 

پرسپولیس بگیرد. 
این رقم نســبتاً دقیق بدهی پرســپولیس است. 5۰ 
میلیارد و 17 میلیون تومان که البته در صورت افزایش 
نرخ ارز، این مبلغ نیز بالاتر خواهد رفت. پرسپولیس 
بیــش از ۶2۳ هزار دلار از فیفــا طلب دارد. این نهاد 
قبول کرده که مبلغ را برای پرداخت طلب نیلســون 
و چوک هزینه کند و همچنین هزینه دادرسی برای 

احکام CAS را هم بدهد.
سرخ ها در یک ماه آینده بین ۳۰ تا ۳5 میلیارد تومان 
از آتیه داده پرداز دریافت خواهند کرد.همچنین این 

باشگاه طلب ۴۰۰ هزار دلاری از آنتورپ بلژیک دارد.
برخی از 11 پرونده بالا باید به زودی پرداخت شوند، 
اما مواردی مانند کالدرون شــاید تا سال بعد همین 
مقطع نیز باز بمانند. از ســویی پرسپولیس تا مقطع 
کنونی ســال آینده باید 1۰۰ درصد حقوق فصل بعد 
بازیکنان و ۴5 درصد حقوق باقیمانده این فصلشان را 
هم بپردازد. به نظر شما باشگاه پرسپولیس چگونه این 

بحران گسترده را مدیریت خواهد کرد؟ 

امباپه چگونه نسل آینده فوتبال را معنی خواهد کرد؟

گرفتن تخت پادشاهی از مسی و رونالدو
مترجم: امیرمحمد سلطان پور: در ژانویه گذشته، زمانی که 
پاری سن ژرمن قصد داشــت از لباس چهارم خود رونمایی 
کند حضور یک چهره به عنوان سوژه اصلی تبلیغاتی قطعی 
بود. نه نیمار، نه تیاگو سیلوا و نه آنخل دی ماریا، گزینه اصلی 
همیشه کیلیان امباپه است. در تصویر منتشر شده با پیراهن 
مشکی جذاب پاریس در ورزشگاه پارک دو پرنس، امباپه مانند 
یک قهرمان در جلو تصویر دیده می شــود و در سمت راست 
خود نیمار و ســمت چپ سیلوا را می بیند. مائورو ایکاردی و 

مارکینیوش هم در پشت تصویر دیده می شوند.

چهره اصلی پاریس و فرانسه#
امباپه 21 ساله اکنون چهره پاری سن ژرمن است. شاید نیمار 
مشــهورترین چهره باشد، اما همگان پی اس جی را با امباپه 
می شناســند. او خود متولد و بزرگ شده پاریس است و همه 
قابلیت ها برای رساندن باشــگاه به موفقیت های دیگر را دارا 
می باشد؛ این را نیز نباید فراموش کنیم که پیراهن هایی با اسم 
او در پشــت، حتی بیشتر از نیمار فروش می رود. اما این همه 
ماجرا نیست. امباپه اکنون چهره فوتبال فرانسه نیز محسوب 
می شود. با احترام به پوگبا که تقریباً تمامی فصل را مصدوم بود 
یا گریزمان که هنوز در بارسلونا جا نیفتاده، یا واران و لوریس 
که رهبرهای تیم ملی محسوب می شوند، اما هیچ کس مانند 

امباپه از تمامی جنبه ها لایق عنوان چهره فرانسه نیست.

جوانی که شبیه هیچ کس نیست#
امباپه نخســتین بازیکنی نیست که در نوجوانی دنیا را خیره 

خودش کرده و مسلماً آخرین آن نیز نخواهد بود؛ اما اوج گیری 
او خارق العاده بوده و چنین تأثیرگذاری و آمار فوق العاده در این 
چنین سن کمی تقریباً بی نظیر است. چه بازیکنی را می توانید 

مثال بزنید که در بین ســن 18 سالگی تا 21 سالگی به 
چنین موفقیت های پرتعدادی دست پیدا کرده باشد؟ 
حتی لیونل مسی که در چنین سن و سالی استعداد 
فوق العاده ای نشان داد نیز نتوانست تیم ملی کشورش 
را به قهرمانی جهان برساند و هنوز هم نتوانسته است. 
زمانی که کریستیانو رونالدو برای نخستین بار نامی 

در جهان فوتبال برای خود دســت و پا کرد در 
فصل ۰7-2۰۰۶ بــود یعنی زمانی که 

2۳ سال سن داشت. رونالدو در آن 
فصل بود که برای نخســتین بار 
به 2۰ گل در فصل دســت پیدا 
کرد در حالی کــه امباپه برای 
اســت  پیاپی  فصل  چهارمین 
که به این مهم می رســد. در 
امباپه در  فصــل 2۰1۶-17 
پیراهن موناکو کمک بزرگی 
به این تیم در قهرمانی لیگ 
دسته اول فرانسه داشت و در 
اولین حضور در لیگ قهرمانان 
اروپــا که دور یک شــانزدهم 

نهایی مقابل منچسترسیتی بود 
سیتیزن ها را شکنجه کرد. او با تیمش 

به نیمه نهایی اروپا رســید، اتفاقی که پیش از این در تاریخ 
باشگاه سابقه نداشت.

با من در مورد سن صحبت نکنید#
پی اس جی در نهایت با مبلغ 18۰ میلیون یورو 
امباپه را بدســت آورد؛ در حالی که موناکو ابتدا 
با رئال مادرید به توافق رســیده بود. اوج گیری 
امباپه در جام جهانی 2۰18 نیز ادامه داشــت 
و پس از گلزنی در فینال نخســتین بازیکن 
نوجوانی پس از پله تبدیل شــد که این 
کار را می کند. او فصل گذشــته 
هم ۳۹ گل و 17 پاس گل در 
۴۳ بازی برای پی اس جی 
ثبت کرد تا عنوان بهترین 
بازیکن لیگ را نیز بدست 

بیاورد.
با همــه این هــا بدون 
شک دهه آینده متعلق 
به او خواهد بود. امباپه 
در   2۰18 ســال  در 
مســتندی که در مورد 
زندگــی او بود گفت: »با 
من در مورد سن صحبت 
نکنید. در مــورد فوتبال و 
فرم صحبت کند. اگر هر سنی 

باشید و خوب فوتبال بازی کنید در زمین خواهید بود اما اگر 
خوب نباشید هر ســنی داشته باشید بازی نمی کنید و روی 
نیمکت می نشینید«.این جملات یکی دیگر از مثال هایی بود 
برای جنبه جالب توجهی که در مــورد امباپه وجود دارد. او 
نسبت به سن و سال کم خود بسیار خردمند و منطقی هم به 
نظر می رسد. صحبت های تهدید آمیز او درباره پی اس جی در 

تابستان گذشته نیز نمونه دیگر آن بود.

روی حرف امباپه حساب کنید#
امباپه اکنون فوق ســتاره است اما تلاش دارد از لحاظ ذهنی 
حرفه ای باقی بماند. هدف هایش نیز مشخص است. با اینکه 
تیمش از سال 2۰1۳ پای خود را فراتر از مرحله یک چهارم 
نهایی لیگ قهرمانان اروپا نگذاشته اما می خواهد که با آن ها 
قهرمان این مسابقات شــود. مسلماً به عنوان قهرمان جهان 
حالا می خواهد قهرمانی در اروپا را نیز ســال آینده در ومبلی 
جشن بگیرد تا مانند نسل زیدان دوگانه موفقیت در فوتبال 
ملی را تکمیل کند. شاید به المپیک هم رفت و همان طور که 
خودش در مصاحبه چند وقت پیش گفته، با قهرمانی در لیگ 
قهرمانان، یورو و المپیک سه گانه کند. می شود روی حرف او 
حســاب کرد، همان طور که اگر ویدئویی که پدرش در سن 
چهار سالگی از او ضبط کرده دقیقاً در مورد موفقیت فعلی اش 
در فوتبال پیشگویی می کند، انگار از همان زمان سرنوشتش 
را می دانسته است. و 1۰ سال آینده هم می تواند برای او همه 
چیزهایی که همیشه در فوتبال می خواسته را به ارمغان بیاورد؛ 

فقط یادتان باشد با امباپه در مورد سن صحبت نکنید!

باشگاه آرسنال در چندین توییت به یادآوری آخرین روز 
حضور سرمربی اسطوره ای این تیم پرداخته است. دو سال 
پیش آرســن ونگر برای هزار و دویست و سی و پنجمین 
و آخرین بار روی نیمکت تیم آرســنال نشست و سپس 
برای همیشه آن ها را ترک کرد. با وجود افتخارات بسیار، 
در ســال های اخیر هدایت خود، ونگر انتقادات زیادی از 
طرف هواداران توپچی ها دریافت کرد، اما پس از رفتن او 
نیز اوضاع آرسنال نه تنها پیشرفتی نداشت بلکه پسرفت 

هم داشته است.

بازیکن جوان تیم رئــال مادرید هنوز از حذف ناباورانه این 
تیم در فصل گذشته لیگ قهرمانان اروپا به دست آژاکس 
ناراحت اســت. سرجیو رگیلون که در این فصل به صورت 
قرضی در تیم ســویا عضویت دارد فصل گذشته جزو تیم 
مادرید بود که مقابل نماینده هلند حذف شــد. رگیلون در 
خانه مشغول بازی فیفا بود و تادیچ ستاره آژاکس را تصاحب 
کرد، اما ناگهان یاد داستان حذف خود افتاد و با گفتن جمله 

از آژاکس بدم می آید تادیچ را پاک کرد!

سرجیو   ر گیلونآرسنال
دروازه بان اســطوره ای فوتبال کشــورمان در نخستین روز بازگشایی 
رستوران خود یک میهمان ویژه داشت. پس از گرفتن مجوز بازگشایی 
مجدد مکان هایی مانند رستوران ها، اکنون احمدرضا عابدزاده دروازه بان 
سابق تیم ملی کشورمان رستوران معروف خود در خزرشهر را بازگشایی 
کرد. او در استوری خود صحنه هایی از ضدعفونی این مکان را منتشر 
و البته عکسی هم به یادگار با میهمان ویژه خود یعنی احسان حدادی 
قهرمان پرتاب دیسک کشورمان گرفت؛ کسی که خود به بیماری کرونا 

مبتلا و آن را شکست داده است.

دیروز برای باشــگاه منچسترسیتی یک روز تاریخی بود. آن ها 
در چنین روزی در ســال 2۰12 برای نخســتین بار موفق به 
کسب عنوان قهرمانی لیگ برتر انگلیس شدند که مقدمه ای بر 
موفقیت های بیشتر آبی آسمانی پوشان بود. توییتر باشگاه سیتی 
نیز به همین مناسبت با چندین کلیپ و تصویر به یادآوری این 
اتفاق پرداخت و در یکی از آن ها با جمله »انفجار هیجان«، صحنه 
گل لحظه پایانی آگوئرو و ریختن تماشاگران به داخل زمین را 

بازتاب داده است.

منچستر سیتیاحمدرضا عابدزاده

درآمدهای سرخپوشان کفاف این پرونده ها را می دهد؟

جزئیات 50 میلیارد بدهی پرسپولیس به خارجی ها

ضد  حمله

وزارت بهداشت مجوز داد
ادامه لیگ در مناطق سفید

ورزش: سرپرست فدارسیون پزشکی ورزشی پس از جلسه دیروز ستاد 
مبــارزه با کرونا در مورد اینکه ظاهراً تمرینات تیم ها آزاد شــده و این 
مسئله به زودی اعلام خواهد شد اما شما به خاطر معذوریت های شغلی 
آن را اعلام نمی کنید، گفت: به هر حال آنچه مسلم است اینکه حداکثر 
تا روز شنبه خبرهای خوبی در این خصوص به تیم ها اعلام خواهد شد 
و امیدواریم که همه چیز به طور مناســب پیش برود. گفته می شــود 
در نامه ای که قرار اســت وزارت بهداشــت به وزارت ورزش برای شروع 
مسابقات لیگ بدهد، اعلام شده مشکلی برای شروع لیگ وجود ندارد؛ 
البته بدون حضور هواداران و رعایت پروتکل بهداشتی. طبق شنیده ها 
مســابقات فقط در مناطق سفید برگزار خواهد شد. گفتنی است دیدار 
اســتقلال مقابل شــاگردان نکونام که به میزبانی فولاد خواهد بود، در 
صورتی در خوزستان برگزار خواهد شد که وضعیت سفید باشد، در غیر 

این صورت در زمین بی طرف برگزار خواهد شد.

 سعادتمند: با اسپانسر جدید
 قرارداد امضا کردیم 

ورزش:  مدیرعامل استقلال خبر از عقد قرارداد با یک اسپانسر جدید 
داد. احمد ســعادتمند در مورد عقد قرارداد با اسپانســر جدید گفت: 
استقلال به خاطر بزرگی و جایگاهی که دارد باید قراردادی امضا کند 
که منافع باشگاه در آن تأمین شود. طبق مذاکرات متعددی که داشتیم 
با چندین شرکت معتبر داخلی مذاکره کردیم و با شرکتی توافق کردیم 
که هم اهلیت آن و هم توانمندی اقتصادی آن مشخص است. ما برای 
عقد قرارداد جلسات متعددی داشتیم و بند به بند آن مورد تأیید وزارت 
ورزش قرار گرفته است و دیروز این قرارداد را امضا کردیم. او در پاسخ 
به این پرســش که این شرکت کارگزار است یا اسپانسر هم گفت: این 
شرکت کارگزار است که همه فعالیت های اقتصادی ما را انجام خواهد داد.

 باشگاه سایپا: با خداداد عزیزی 
به توافق نرسیدیم

ورزش: در روزهای گذشته خبرهایی از انتخاب خداداد عزیزی بازیکن 
پیشــین تیم ملی فوتبال ایران به عنوان رئیس آکادمی باشگاه سایپا 
منتشر شده بود. باشگاه ســایپا امروز با انتشار اطلاعیه ای، این توافق 
را تکذیب کرد. در بخشــی از این اطلاعیه آمده اســت: »در خصوص 
موضوع حضور آقای خداداد عزیزی در باشگاه سایپا به استحضار جامعه 
فوتبالی کشــور و اصحاب محترم رسانه می رساند، جلسه ای با جناب 
آقــای خداداد عزیزی، مرد پرافتخار و محبوب فوتبال ایران و مدیریت 
باشــگاه سایپا آقای حبیب کاشانی برگزار گردیده که به جمع بندی و 
تصمیم گیری نهایی منجر نگردید. ... در صورت توافق نهایی و یا تصمیم 
گیری در این خصوص، جامعه فوتبالی و اصحاب رسانه را از طریق سایت 

رسمی این باشگاه مطلع خواهیم ساخت.«

انتقال بزرگ تابستانی در انتظار کاوه رضایی
ورزش: کاوه رضایی، مهاجم کلوب بروژ شــاید در فصل تابستان انتقال 
بــزرگ دیگری را در لیگ بلژیک رقم بزند. به نقل از فوتبال 2۴ بلژیک، 
کاوه رضایــی که در فصل جاری فوتبــال بلژیک به صورت قرضی برای 
شارلروا بازی کرد هنوز عضوی از باشگاه کلوب بروژ است. تابستان سال 
جاری شاید این مهاجم ایرانی رقم زننده انتقال بزرگی باشد.باشگاه شارلروا 
قادر به خرید قطعی کاوه رضایی از کلوب بروژ نیست، اما شاید در نهایت 
اقدام به این کار کند. هرچند آینده این مهاجم ایرانی کلوب بروژ شفاف 
نیست، اما انتقال به یک تیم دیگر خارجی، گزینه کلوب بروژ خواهد بود.

 امید روانخواه 
از هرگونه فعالیت فوتبالی محروم شد

ورزش:  کمیته اخلاق فدراسیون، امیدرضا روانخواه عضو پیشین کمیته 
فنی استقلال و ســرمربی فعلی تیم فوتبال نیروی زمینی را تا اطلاع 
ثانوی از هرگونه فعالیت فوتبالی محروم کرده است. همین نیز موجب 
شده تا سرنوشت همکاری وی با این تیم لیگ دسته اولی هم در هاله ای 
از ابهام قرار گیرد. روانخواه فصل گذشته در کمیته فنی استقلال حضور 
داشت و برای تمدید قرارداد برخی بازیکنان، به علی خطیر معاون سابق 
این باشگاه کمک می کرد. خطیر همان فردی است که باشگاه تراکتور، 

وی را به مواردی عجیب متهم کرده بود.

جدیدترین خبر درباره آزمون – ناپولی 
سردار در یک قدمی امضای قرارداد

ورزش:  بــا وجــود تکذیب های مســئولان باشــگاه زنیت اما ســایت 
»TodoFichajes« اسپانیایی دیروز در جدیدترین خبر درباره سردار آزمون، 
مهاجم ایرانی زنیت مدعی شد: دی لورنتیس، رئیس باشگاه ناپولی با باشگاه 
زنیت سن پترزبورگ روسیه برای جذب نهایی سردار آزمون به توافق نهایی 
رسید و به زودی قرارداد این بازیکن ایرانی امضا می شود. قرار است آزمون 
در ترکیب ناپولی جانشین دریس مرتنز، مهاجم بلژیکی شود. سران باشگاه 
ناپولی قرارداد این بازیکن را تمدید نکردند و اینتر یکی از مشتریان مرتنز 
است. بنا به گزارش های رسیده ناپولی برای جذب این مهاجم ملی پوش 

ایرانی قرار است به باشگاه زنیت مبلغ 15 میلیون یورو پرداخت کند.

قدوس در انتظار اقدام قانونی آمیان
ورزش:  لیگ یک فرانســه به دلیل شیوع ویروس کرونا پیش از موعد 
مقرر و بدون برگزاری ادامه بازی ها تعطیل شــد. سامان قدوس و جک 
لان دو بازیکن ســوئدی نیز در تیم آمیان حضور دارند و سرنوشــت 
نامشخصی درحال حاضر دارند.روز سه شنبه برنارد ژونین رئیس باشگاه 
آمیان در یک کنفرانس مطبوعاتی اعلام کرد که این باشگاه برای ماندن 
در لیگ یک فرانسه اقدامات قانونی را انجام می دهد. ژونین معتقد است 
که ســقوط آمیان عادلانه نیســت چون کماکان 1۰ بازی باقیمانده و 
می تواند سرنوشــت تیم ها را تغییر دهد. ما بایــد به دادگاه برویم. من 

ترجیح می دهم با مسئولان مسابقات و رؤسای باشگاه ها مذاکره کنم. 
 

 توصیه رسن 
برای کاهش استرس در ایام کرونا

ورزش: کنفدراسیون فوتبال آسیا از هفته گذشته دومین کمپین خود 
برای مبارزه با ویروس کرونا به نام » در خانه فعال باش« به راه انداخته 
است. امروز در جدیدترین اعضای ملحق شده به این کمپین نام بشار 
رسن، هافبک عراقی پرسپولیس نیز حضور داشت. رسن در این رابطه 
در مصاحبه خود با سایت AFC گفت: ویروس کرونا به زندگی میلیون ها 
انسان تأثیر گذاشــت و همچنان زندگی عادی به دنیا برنگشته است. 

سلامتی انسان ها در شرایط کنونی مهم تر از هر زمان دیگری است. 

منهای فوتبال

5 کشتی گیر برتر تاریخ ایران از نگاه اتحادیه جهانی
تختی در صدر

ورزش: اتحادیه جهانی کشتی اسامی پنج کشتی گیر برتر تاریخ ایران 
را اعلام کرد که نام چهار آزادکار و یک فرنگی کار ایران در این فهرست 
قرار دارد. در این رده بندی مرحوم جهان پهلوان غلامرضا تختی با یک 
طلا و دو نقره المپیک، دو طلا و دو نقره جهان و یک طلای بازی های 
آسیایی در جایگاه نخست قرار دارد. حمید سوریان فرنگی کار سابق 
ایران با یک طلای المپیک، ۶ طلای جهان و دو طلای آسیا در جایگاه 
دوم جای گرفته است.عبدالله موحد آزادکار سال های دور ایران نیز با 
یک طلای المپیک، پنج طلای جهان و دو طلای بازی های آسیایی 
در رده سوم قرار دارد.رسول خادم دارنده یک طلا و یک برنز المپیک، 
دو طلا و یک نقره جهان، یک طلا و یک نقره بازی های آسیایی و پنج 
طلای آسیا نیز در رده چهارم است.اما رده پنجم و آخر این رده بندی 

نیز به حسن یزدانی آزادکار حال حاضر ایران اختصاص دارد. 

با تصویب مجلس
 ممنوعیت مبارزه با ورزشکاران

 رژیم صهیونیستی قانون شد
ورزش: نمایندگان مجلس دو فوریــت طرح 1۴ ماده ای را تصویب 
کردند که بر اساس آن برگزاری هرگونه رقابت ورزشی اعم از رسمی 
یا تدارکاتی میان ورزشکاران و تیم  های ورزشی ایران با حریفان رژیم 
صهیونیســتی ممنوع خواهد بود. هریک از فدراسیون ها، موظفند با 
بهره مندی از ظرفیت های داخلی و برقراری ارتباط اصولی با مجامع 
بین المللی، اقدام های لازم را بــرای جلوگیری از هرگونه مجازات و 

محرومیت  های احتمالی ورزش اتخاذ کنند.

 زمان برگزاری لیگ ملت های والیبال
 مشخص شد

ورزش: فدراسیون جهانی والیبال در مورد تاریخ برگزاری سه رویداد 
مهم فصل آینده شــامل لیگ قهرمانان اروپا، لیگ ملت های والیبال 
2۰21 و مســابقات والیبال بازی های المپیک با مسئولان مربوط به 
توافق رسید.بر این اساس، فینال لیگ قهرمانان اروپا در برلین و در روز 
یکشنبه 12 اردیبهشت 1۴۰۰ برگزار می شود. لیگ ملت های والیبال 
از جمعه 17 اردیبهشــت 1۴۰۰ آغاز شــده و در روز یکشنبه ۶ تیر 
1۴۰۰ به پایان می رسد و مسابقات والیبال المپیک در روزهای جمعه 
اول مرداد تا یکشــنبه 17 مرداد 1۴۰۰ در توکیو برگزار خواهد شد.

شهداب، پیشتاز نقل و انتقالات والیبال
ورزش: با شــروع فصل نقل و انتقالات لیگ برتر والیبال، باشــگاه 
شهداب یزد همچنان در جذب بازیکنان پیشتاز است. بابک امیری 
دریافت کننده قدرتی ســابق تیم های پیکان تهران و راهیاب ملل 
مریوان با عقد قراردادی رسمی به تیم والیبال شهداب یزد پیوست.
عباسعلی میر حسینی سرمربی سابق این تیم در فصل جاری به عنوان 
مدیر عامل به کار خود در باشگاه شهداب یزد ادامه می دهد و پیش 
از این نیز با محمد عمده غیاثی به عنوان ســرمربی قرار داد بست. 
سلیم چپرلی، میکائیل تاجر، بهنام حاجی پور و مهدی مهدوی سایر 
بازیکنانی هستند که در چند روز گذشته با تیم شهداب قرار داد بستند.

UFC خط و نشان مک گرگور برای قهرمان جدید
از دندان  هایت گردنبند درست می کنم!

ورزش: کانر مک گرگور برای رقیب سبک وزنش، جاستین گیثی که شنبه 
شب در فلوریدا آمریکا نمایش درخشانی ارائه و تونی فرگوسن را در یک 
مبارزه پنج راندی ناک اوت کرد، خط و نشان حسابی کشید. مک گرگور 
با اشاره کنایه آمیز به شیوه مبارزه نورماگمدوف خطاب به گیثی گفت: 
»جاستین، همه ما می دانیم مردی که پاهای حریفش را در بغل می گیرد 
خطری ندارد. پس سعی کن تلاش کنی و برای تهدید واقعی که اینجا 
منتظرت هســت، آماده شوی. آماده باش چون من می خواهم بیایم و 
سلاخی ات کنم. دندان هایت را خرد کنم و از آن ها یک گردنبند بسازم«. 

رئیس فدراسیون دوچرخه سواری : 
خیانت  نمی کنم!

ورزش: رئیس فدراســیون دوچرخه ســواری گفــت: برخی افراد 
کوچک در کنار ما بودند که منافع شخصی شان تأمین نشده و شاید 
می خواهند برای دوره آینده با یک نفر دیگر باشند.خسرو قمری در 
گفت وگو با تسنیم، درباره حواشی هفته های اخیر درباره چند استعفا 
در فدراسیون دوچرخه سواری  و اینکه گفته می شود این مسائل به 
دلیل در پیش بودن انتخابات ریاست فدراسیون در سال جاری است 
اظهار کرد: الان هیچ برنامه ای برای انتخابات آینده فدراسیون ندارم، 
مگر اینکه در مقطعی به این نتیجه برسم که حضور داشته باشم. فعلًا 
همه تمرکزم روی کارم است. اینکه بخواهم از الان به فکر انتخابات 
فدراسیون باشم خیانت است، چون باید تمام تمرکزم را روی اجرای 

اهداف دوچرخه سواری بگذارم.

ثمری: سهمیه نگیرم از دو و میدانی 
خداحافظی  می کنم

ورزش: ملی پوش دوومیدانی گفت: اگر سهمیه المپیک نگیرم برای 
همیشــه از ورزش خواهم رفت. ثمری با اشاره به اینکه دنبال کسب 
سهمیه المپیک است توضیح داد: 1۰۰درصد این قول را می دهم تا 
بتوانم به ورودی المپیک دست پیدا کنم و در آنجا بهترین نتیجه را 
بگیرم، اما اگر شــانس و اقبال به مــن رو نکرد خیلی راحت و بدون 
دردسر از ورزش برای همیشــه خواهم رفت. من برای اینکه بتوانم 
با ذهنی آســوده به تمریناتم بپردازم مجبور شدم از خیلی آشنایان 

و دوستان پول قرض بگیرم چون تمام زندگی ام را از دست داده ام.

نوروزی نژاد: شناخت اروپایی ها از بازیکنان 
ایرانی بیشتر شده است

ورزش: لژیونر هندبال ایران گفت: خوشبختانه آن قدر بازیکنان ایرانی 
شــاغل در اروپا زیاد هستند که همین سبب شده تا سایر بازیکنان 
اروپایی به تعریف تمجید از هندبال ایران بپردازند.نوروزی نژاد در مورد 
مســابقات فصل جاری لیگ برتر هندبال آلمان اظهار کرد: به دلیل 
شرایط کرونا مسئولان تصمیم گرفتند تا لیگ آلمان را با معرفی تیم 
کِیل به عنوان قهرمان به پایان برسانند. امسال تصمیم خوبی که گرفته 
شد این بود که تیمی به لیگ پایین تر سقوط نکرد و به جای آن دو 
تیم به تعداد تیم ها افزایش پیدا کرد تا لیگ برای فصل آینده با حضور 

2۰ تیم برگزار شود. تیم ما هم به عنوان یازدهم دست پیدا کرد.

اینزاگی: با آغاز دوباره سری A شرایط سختی خواهیم داشت
ورزش: ســرمربی تیم فوتبال لاتزیو معتقد است: شاگردانش با از سرگیری سری 
A کار دشــواری در پیش خواهند داشــت. اینزاگی می گوید: »زمانی که برگزاری 
بازی های سری A متوقف شد، عملکرد خیلی خوبی داشتیم. زمانی هم که مسابقات 
از ســرگرفته شود، تلاش خواهیم کرد تا آماده باشــیم. شروع مجدد دشوار است، 
درست مثل اینکه عقب نشینی دیگری کرده ایم. در کنار این ها باید هر سه روز یک بار 
بازی کنیم. اگر فصل متوقف نشده بود، ما در حالت عادی هر هفته یک بازی انجام 
می دادیم. حالا اما همه چیز تغییر خواهد کرد. می دانیم که چه چیزی انتظارمان را 

می کشد، برای همین سعی خواهیم کرد خودمان را آماده کنیم. 

اسکولز خودش را شبیه به کدام هافبک ها می داند؟
ورزش: هافبک پیشــین منچستریونایتد معتقد است: سبک بازی اش شبیه به دو 
هافبک کنونی کهکشــانی ها بوده است. پل اسکولز در این رابطه می گوید: »دوست 
دارم فکر کنم کمی شبیه به لوکا مودریچ بازی می کردم. لوکا بازیکن متفاوت تری 
نسبت به من است چون او سریع تر است و می تواند نفر مقابلش را از پیش رو بردارد، 
اما خصوصیات مشترکی هم داریم از جمله کنترل کردن بازی! احتمالاً سبک بازی ام 
به تونی کروس شــبیه تر است که یک پاسور و بازیکنی کنترل کننده تر است. او در 
جریان بازی با بازیکنان دیگر اصلاً درگیری فیزیکی پیدا نمی کند و گل های عجیبی 

هم به ثمر می رساند.
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سیما و سینماسیما و سینما

خلاقیت بدون تغییر در محتوا
مرزهای خلاقیت در برنامه های مناسبتی همچون »ماه خدا« که یکی از 
برنامه های پرســابقه تلویزیون با مخاطب بسیار خاص است، متفاوت از 
دیگر برنامه های مناسبتی است. تولید برنامه های مناسبتی بسیار سخت 
اســت، چون بخش مهمی از محتوایی که قرار است به مخاطب بدهید، 
او پیش از این از خانواده، مســجد و نظام آموزشــی دریافت کرده است. 
اگر ســاخت این برنامه های مناســبتی را در ماه مبارک رمضان در نظر 
بگیریم کار سخت تر می شود و زمانی که به برنامه سحرگاهی می رسید، 
پیچیدگی هایش بیشتر می شود، چون مجموعه ادعیه ثابتی وجود دارد که 
باید در برنامه وجود داشته باشند. اذان باید سر ثانیه خودش پخش شود، 
نمی توانید از موسیقی استفاده کنید و موارد دیگری که ممکن است کار را 
برای خلاقیت و نوآوری دشوار کند. هر کسی که در این حوزه برنامه سازی 
می کند می داند که رمضان امســال تا رمضان سال آینده باید کار کند تا 
به یک فرم و برنامه جدید برسد و بتواند در آیتم ها خلاقیت ایجاد کند، 
بدون اینکه محتوا دستخوش تغییر شود. مهم ترین عامل در این مسیر، 
تلاش و مطالعه است تا به روز باشیم و بتوانیم برنامه سحرگاهی ماه مبارک 

رمضان را روی آنتن ببریم.
 امسال به دلیل شرایط کرونایی که در کشور به وجود آمد، امکان تولید 
آیتم در اماکن متبرکه وجود نداشت و ما به جای آن، آیتم »نایب الزیاره« را 
طراحی کردیم. از مخاطبان خواستیم در شرایط فاصله گذاری فیزیکی و 
تعطیلی اماکن متبرکه، تا حد مجازی که می توانند به حرم ها نزدیک شوند 
و برایمان  فیلم بفرستند که استقبال بسیار خوبی از آن شد، به طوری که 
حجم تصاویری که به دستمان می رسد بسیار زیاد است. برایم جالب بود 
که از عتبات عالیات هم برای ما فیلم می فرستند و مخاطبان در عراق هم 
برنامه سحرگاهی ما را دنبال می کنند. طراحی این آیتم اتفاق خوبی بود 

که در برنامه امسال »ماه خدا« رخ داد. 
یکــی از نکات دیگری که امســال در این برنامه افتاده، ساده ســازی و 
روان ســازی محتوای دینی و توجه به دغدغه های روز مردم بوده است. 
بخش مهمی از محتوای برنامه را کارشناسان مذهبی ارائه می دهند. در 
طول یک سالی که برای تولید برنامه ریزی می شود، نقطه گذاری در ارائه 
محتوا می کنیم که سال گذشته تا این نقطه پیش رفتیم، پس امسال تا 
نقطه بعدی. مثلاً امســال آقای رفیعی روی ادعیه قرآنی متمرکز شدند 
و یک بســته کاربردی از 30 دعای قرآنــی را به مخاطب ارائه می کنند 
که حاوی نکات ارزنده ای اســت. ارائه این محتوای سنگین در زمان 15 
دقیقه ای از هر کســی برنمی آید، ولی آقای دکتر رفیعی با زبانی شیوا و 
ساده این محتوای عظیم را بیان می کنند. خوشبختانه بازخوردهای برنامه 
هم بسیار خوب بوده که تمام سختی شب بیداری ها را برایمان لذتبخش 

کرده است.

 سیما و سینما/ زهره کهندل  ماه مبارک رمضان 
فرصت خوبی برای آشــتی مخاطب با تلویزیون 
است، چراکه فضای متفاوت این ماه و برنامه های 
موفقی که در حافظه تماشگر تلویزیون مانده است 
موجب می شود او در این ماه نگاهی به رسانه ملی 
داشــته باشد و به تماشای سریال ها و برنامه های 

سحر و افطار بنشیند. 
چندین ســال اســت که تدارک ویژه برنامه های 
گفت وگومحور که بــرای پخش در زمان نزدیک 
به افطار تولید می شوند، به سنت رسانه ملی بدل 
شده است. برنامه های گفت وگومحوری که ویژگی 
مشترک تمام آن ها داستان گویی است که تجربه 
موفق آن را در برنامه »ماه عســل« در ســال های 
گذشته شاهد بودیم. پرسش اینجاست چرا یک 
برنامه مناسبتی موفق تبدیل به قالبی کلیشه ای 
برای برنامه سازی در بیشتر شبکه های تلویزیون 
شده اســت؟ چرا برنامه های مناســبتی از یک 
محدوده کلیشه ای فراتر نمی رود؟ آیا یک الگوی 
کلیشه ای و تکراری برای برنامه سازی مناسبتی 
و مذهبی در تلویزیون وجــود دارد؟ برنامه های 
مذهبی تلویزیون چطور می توانند قالب شــکنی 
کنند؟ در این باره با محمود حبیبی کسبی، شاعر 
آیینی و نویسنده برنامه »عتبات کلمات« که یکی 
از برنامه های متفاوت ماه محرم ســال گذشــته 
تلویزیون بــود، گفت وگو کردیم. به باور او عرصه 
برنامه سازی مذهبی با برنامه هایی که موضوعات 
اجتماعــی و فرهنگی دارند، بــه جهت تقدس 

موضوع متفاوت است.
این نویسنده برنامه های تلویزیونی می گوید: وقتی 
قرار اســت درباره شهادت و ولادت ائمه)ع( یا ماه 
محرم و ماه رمضان برنامه بســازید، بســیاری از 
نوآوری هایی کــه در عرصه های دیگر قابل انجام 
اســت، در این ســاحت ها به دلیل حساســیت 
موضوع قابلیت اجرا ندارد، بنابراین دست طراحان، 
کارگردان هــا و مجری های این برنامه ها بســته 
می شود. نمی گویم نمی شــود نوآوری کرد، ولی  
خیلی سخت اســت و نیاز به اتاق فکر رسانه ای 
دارد تا با رعایت حساســیت موضوع و مضامین 
دینی و مذهبی، ببینند چطور می شــود نوآوری 
کرد. متأســفانه در رادیو و تلویزیون ما کمتر این 

نوآوری ها اتفاق می افتد. 
وی با اشــاره بــه شــباهت برنامه هــای افطار 
تلویزیون در شــبکه های مختلف خاطرنشــان 
می کند: برنامه هــای موفق تلویزیــون در دهه 
اخیــر، برنامه هایی بودند که قالبشــان نو بوده، 
اتاق فکر داشــته و از گروه کارشناسان متعددی 
برخــوردار بودند که در عرصه هــای مختلف به 
تیم تهیه کنندگی مشورت می دادند، ولی اکنون 
برنامه ها فردی شده یعنی یک نفر تهیه کننده و 
طراح می شــود و تمام برنامه را خودش طراحی 

می کند. وی اضافه می کند: البته بخش عمده ای 
از اشکالات به گروه های برنامه سازی برنمی گردد 
بلکه مربوط به مدیران و مسئولان صداوسیماست. 
وقتی برنامه ای موفق می شود می خواهند آن برنامه 
را بارها تکرار کنند در حالی که باید قالب تازه تر 
و پیشروتری از برنامه موفق  قبلی، عرضه کنند. 
در صورتی  قالب یک برنامه موفق هر سال تکرار 
می شــود که از جذابیت و نو بودن آن می کاهد. 
مدیران تلویزیون ریســک پذیری پایینی دارند و 
نســبت به قالب های نو روی باز نشان نمی دهند، 
به همین دلیل هر سال شاهد قالب های تکراری و 

کهنه در مناسبت های مذهبی هستیم.

 برنامه ای که سوار بر موج احساسات #
نمی شود

حبیبی معتقد اســت: گاهــی برنامه های زنده 
اینترنتــی از برنامه هــای تلویزیون پرمخاطب تر 
هســتند. وی توضیح می دهد: در فضای مجازی 
برنامه ســازان اگر قرار است محافظه کاری داشته 
باشند بر مبنای شــخصیت و باورهای خودشان 
اســت، ولی محافظه کاری در تلویزیون بر مبنای 
بایدهــا و نبایدهای مدیر بالادســتی اســت. به 
همین دلیل جنس برنامه های اینترنتی شبیه تر 
و نزدیک تــر بــه تولیدکنندگان آن هاســت. در 
صداوســیما، همه عوامل برنامــه باید یک مقام 
بالادستی را راضی نگه دارند و آن مدیر باید مقام 
بالادســتی خودش را اقناع کند، بنابراین همه از 
خودشــان فاصله می گیرند و به ایده آل و هنجار 
مقام دیگری نزدیک می شوند که این آدم ها را از 
واقعیت و آینه گی خودشان دور می کند، مخاطب 

هم می فهمد چون دوربین صادق است.
وی بــا بیان اینکه بعضــی از برنامه های افطاری 
تلویزیون با اینکه قالب جدیدی هم نداشــته اند، 
اما موفق هستند، می گوید: برنامه »مثل  ماه« شبکه 
ســه با وجود اینکه تکرار برنامه »ماه عسل« است 
ولی برنامه موفقی بوده چون شــیوه روایت آن با 
تعویض مجری تغییر کرده و ســعی کرده اند این 
برنامه همچنان دیدنی و جذاب باشد. در همین 
حد تغییر و ریسک پذیربودن، قابل توجه است. به 
نظرم برنامه »مثل ماه« در برنامه های مناسبتی ماه 

رمضان، موفق تر است. 
وی توضیــح می دهــد: در برنامه های مذهبی و 
مناســبتی، مجری علاوه بر فن بیان، شــناخت 
مخاطب و شناخت موقعیت، نیاز به دانش مذهبی، 
دانش روایی و حدیثی دارد که آقای رسالت بوذری 
در حوزه علوم انسانی و دین شناسی، دانش خوبی 
دارد و به همین دلیل از عهده این برنامه به خوبی 
برمی آید. اجرای رسالت بوذری موجب شده برنامه 
افطار شبکه سه امسال، رنگ و لعاب دیگری پیدا 

کند که تغییر مثبتی بوده است. 
این شاعر آیینی و نویسنده برنامه های تلویزیونی 
بــا بیان اینکه جریان فکری عمیق تری در برنامه 
»مثل مــاه« وجــود دارد که الزاماً ســوار بر موج 
احساسات نمی شود، عنوان می کند: به نظرم این 
برنامــه به لحاظ اعتقادی و حتی روایی نســبت 
به ســال های قبل درست تر است، در واقع برنامه 
افطار شبکه ســه از سطح به عمق رسیده که به 
عنوان یک نمونه موفق، جزو ریســک های خوب 
شبکه سه است.  شاید مدیر دیگری این ریسک 
را نمی پذیرفت کــه مجری و تهیه کننده یکی از 
موفق ترین و مشــهورترین برنامه های ســیما را 
عوض کند. این اتفاق نشــان داد ایرادی ندارد در 

یک برنامه موفق هم تغییر ایجاد شود. 

 سودای خام جذب مخاطب#
حبیبی در پاسخ به اینکه محافظه کاری مدیران 
تلویزیون در برنامه ســازی موجب قهر یا دلسرد 
شــدن برخی از هنرمندان نمی شــود، می گوید: 
این محافظه کاری علاوه بــر اینکه هنرمندان و 
برنامه ســازان را از صداوسیما  دور می کند سبب 
فاصله گرفتن مخاطبان از تلویزیون هم می شود 
به طوری که یک برنامه اینترنتی با یک دوربین 
و دو نفــر که صحبــت می کنند، بیشــتر دیده 
می شــود و بازخورد دارد. گاهی لایواینستاگرام 
مخاطب بیشتری دارد، چون مردم تشنه شنیدن 
حرف هایی در فضای آزاد رســانه ای هستند که 
البتــه این موضوع تهدیداتــی را در پی دارد، به 
طوری که جرثومه های فســاد همچون شاخ های 
اینستاگرامی بیشــتر دیده می شوند که دلیلش 

فضای بسته و غیرجذاب تلویزیون است.
به باور او اگر فضای رســانه ای خودمان را با نگاه 
کارشناسی مدیریت کنیم موجب جذب مخاطب 
می شــود، توضیح می دهد: قرار نیست کارهای 
ناهنجــار برای جذب مخاطب انجام شــود بلکه 
با رعایت هنجارهای درســت اجتماعی می شود 
نوآوری داشــت و فضا را بازتر کرد. در این سال ها 
شاهد ساخت برنامه های موفقی بودیم که  اغلب 
قالب و هنجارهای تــازه ای را بنا کردند نه اینکه 
هنجارشکنی کنند. امیدوارم مدیران تلویزیون در 

زمان انجام کارهای نو، ریسک پذیر باشند. 
حبیبی با بیــان اینکه برنامه های افطار تلویزیون 
از قالب و محتوای برنامه »ماه عسل« تقلید کرده 
و همه آن ها به ســمت قصه های مردمی رفته اند 
در حالی که جای خالی تفکر و تعمق و سخنان 
اندیشمندانه و بی توجهی به طیف نخبگانی در این 
برنامه ها دیده می شود، خاطرنشان می کند: ایرادی 
ندارد برنامه هایی برای توده مردم بسازیم، یعنی 
میهمان و سوژه های این برنامه توده مردم باشند، 
چون هر قشر جامعه نیاز به برنامه خودش دارد، 
همچنان که متاع کفر و دین بی مشتری نیست، 
گروهی آن، گروهی این پسندند، اما به شرطی که 
هر دو را داشته باشیم، یعنی اگر برنامه هایی برای 
توده مردم می ســازیم، برنامه هایی هم برای قشر 
فرهیخته تر جامعه بسازیم. صدا وسیما برای قشر 
فرهیخته جامعه چه برنامه ای دارد که به دانش و 

فرهنگ آن ها بیفزاید؟ متأسفانه هیچ. 
وی می افزایــد: عموماً برنامه های صدا و ســیما 
برای پایین ترین سطوح جامعه ساخته می شوند 
و ســوژه ها از همین جنس هســتند یا از جنس 
سطحی ترین سلبریتی ها که فقط جذاب باشد. این 
اشکال عمده، از سودای خام جذب مخاطب ایجاد 
می شــود، فکر می کنند با آوردن سلبریتی هایی 
بــا فالوئر بالا می توانند مــردم را جذب کنند در 
حالی که مخاطبان جذب آن ســلبریتی شده اند 
و فرقی نمی کند برنامه تلویزیونی باشد یا صفحه 

اینستاگرام. 
وی با بیان اینکه زمانی قرار بود صداوسیمای ما 
دانشگاه باشد، ولی اکنون در حد کودکستان هم 
نیست، یادآور می شود: رابطه برنامه ساز و مخاطب 
باید دوســویه باشد، اگر برنامه ساز فقط به دنبال 
سلیقه مخاطب باشد و برنامه دلخواه او را بسازد، 
کار ســخیفی انجام داده اســت، چون مخاطب 
هدایت کننده می شــود، عکس ماجرا هم درست 
نیست، یعنی اگر برنامه ساز روی برج عاج بنشیند 
و بگوید که من اثرم را می سازم و مهم نیست که 

مردم بفهمند یا نه.
 رابطه برنامه ساز و مخاطب، خیابان دوطرفه است، 
برنامه ساز باید دست مخاطب را بگیرد و خوراک 

فکری و فرهنگی به او بدهد.

برش

باید  مخاطب  و  برنامه ساز  رابطه 
برنامه ساز  اگر  باشد،  دوسویه 
مخاطب  سلیقه  دنبال  به  فقط 
باشد و برنامه دلخواه او را بسازد، 
کار سخیفی انجام داده است چون 
می شود،  هدایت کننده  مخاطب 

عکس ماجرا هم درست نیست

گفت وگو با محمود حبیبی کسبی درباره چرایی ضعف برنامه های مذهبی تلویزیون

دانشگاهی درحد کودکستان !

یادداشت

سعید عباسی، تهیه کننده برنامه »ماه خدا«
annotation@qudsonline.ir

صفحه 12  1399/02/25

نوبت دوم   1398/10/04

 آگهی تغییرات شرکت توسعه و عمران کوه سر 
شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 47839 

و شناسه ملی 10380643423

العاده  فوق  عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به   
 -  : شد  اتخاذ  ذیل  تصمیمات   1398,11,27 مورخ 
رضوی  خراسان  استان  آدرس  به  شرکت  محل 
مشهد،  شهر   ، مرکزی  بخش   ، مشهد  شهرستان   ،
محله هاشمیه ، خیابان شهید سید احمد حسینی 
 ،  0 پلاک   ، هاشمیه  بلوار   ،  ]62 ]هاشمیه  نبش 
کدپستی  همکف  طبقه   ، کوهسر  عمران  توسعه 
در  مربوطه  ماده  و  یافت  تغییر   9177190010

اساسنامه بشرح فوق اصلاح گردید. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد 

)843628(
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شرق  افروز  اطلس  شرکت  تغییرات  آگهی   
شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 20463 

و شناسه ملی 10380359711 

 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور 
ذیل  تصمیمات   1398,11,14 مورخ  العاده  فوق 
شماره  به  پور  حاجی  کاظم  آقایان   : شد  اتخاذ 
ملی 0652936946 ، امیر مرصعی به شماره ملی 
ملی  شماره  به  ابریشمی  علی   ،  0062697331
شماره  به  آهنگ  خوش  سعید   ،  0937779229
شماره  به  عبیری  علیرضا  و   0934481512 ملی 
ملی 1062740270 به سمت اعضای هیئت مدیره 
برای مدت دو سال انتخاب شدند . روزنامه کثیر 

الانتشار قدس جهت نشر آگهی ها انتخاب شد 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد 

)843629(
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شهداس  صنایع  شرکت  تغییرات  آگهی   
شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 26756 

و شناسه ملی 10380421662 

 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده 
 : شد  اتخاذ  ذیل  تصمیمات   1398,12,14 مورخ 
محل شرکت به نشانی: خراسان رضوی-شهرستان 
شاندیز-روستا  شاندیز-دهستان  بینالود-بخش 
صنعتی-خیابان  طوس-شهرک  صنعتی  شهرک 
فناوری-پلاک 1- طبقه همکف-  پژوهش-بلوار 
ماده  گردیدو  منتقل   9185171135 کدپستی: 

مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید . 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد 

)843653(
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برگ س���بز خودروی پراید مدل 1387 رنگ بژ متالیک 
به ش���ماره انتظامی 729ن19 ایران 12  ش���ماره موتور 
2407405 و ش���ماره شاس���ی S1482287252090 به 
مالکیت مصیب اکبری رستم آباد مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد. 

,ع
99
01
09
3

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

پروانه بهره برداری سنگ گرانیت پرتقالی سیناپاژ به 
ش���ماره پروانه 1784607 تاریخ ص���دور 1397/10/04 
ب���ه نام صدیقه ش���جاعی س���رنابادی به ش���ماره ملی 
6589621055 ن���ام پدر غلامرضا محل صدور ورامین 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می گردد. 

,ع
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0

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

ب���رگ س���بز، س���ند کمپانی موت���ور س���یکلت هیرمند 
125 م���دل 1394 رن���گ آلبالویی به ش���ماره انتظامی 
 156FMT*32397830 36581/773  ش���ماره موتور
و ش���ماره شاس���ی N2P***125C9433426 ب���ه مالکیت 
سید محمد نجف پور مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.  ,ع
99
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دی
قو

مف
ی 
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س���ند مالکیت خودرو ام وی ام X 33 رنگ قهوه ای 
متالیک  ش���ماره پ���لاک 559   ج 93 ایران 36  مدل 
1390  ش���ماره موتور MVM484FAFA 002769 و شماره 
شاسی NATGBAXK 101002590 بنام عباس خزاعی 

مفقود و از درجه اعتبار ساقط میباشد 
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1

دی
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ی 
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ش��ماره  ب��ه  س��مند   خ��ودرو  س��ندکمپانی 
موت��ور 147H0490743 ب��ه ش��ماره شاس��ی

ب��ه ش��ماره پلاک   NAACR1HE3KF525782
587 ن 93 ای��ران 74مفق��ود گردی��ده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد .
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1- موضوع مناقصه: انجام خدمات امداد، گازبانی، تعمیرات ابزار دقیق، قرائت کنتور و توزیع صورتحس��اب 
شهرستانهای بجنورد و راز و جرگلان به مدت یک سال )99/412(

2� نام و نش�انی دستگاه مناقصه گذار: شرکت گاز خراسان شمالی به آدرس بجنورد- خیابان طالقانی شرقی- 
نبش خیابان دهخدا- کد پستی 94156-75949

3� نحوه دریافت اس�ناد ارزیابی و مهلت ارائه مدارك: از پیمانکاران واجد شرایط )دارای گواهینامه صلاحیت 
پیمان��کاری تأسیس��ات و تجهیزات یا نف��ت و گاز، توانایی مالی، ظرفیت آزاد کاری، تخصص و س��ابقه کاری 
مرتب��ط( دع��وت به عمل می آید ضمن ثبت نام در س��امانه ت��دارکات الکترونیکی دولت )س��تاد( به آدرس 
www.setadiran.ir و دریاف��ت گواه��ی امض��ای الکترونیک��ی )درصورت عدم عضویت قبلی( جهت ش��رکت 
در مناقصه از طریق س��امانه س��تاد اقدام نمایند. لازم اس��ت کلیه مدارك خواس��ته ش��ده براساس اسناد 
مناقص��ه و ارزیابی کیفی که در س��امانه ت��دارکات الکترونیکی دولت )س��تاد( www.setadiran.ir و پایگاه 
ملی اطلاع رس��انی مناقصات http://iets.mporg.ir  درج گردیده را تکمیل و حداکثر تا تاریخ 1399/02/25 
از طریق س��امانه س��تاد ارسال نمایند. )ضمناً لازم است نسخه فیزیکی اس��ناد مناقصه )بجز اسناد ارزیابی 
کیفی( نیز ارس��ال گردد.( بدیهی اس��ت بارگذاری )آپلود( و ارس��ال مدارک مذکور صرفاً پس از دریافت 
)دانلود( اس��ناد مربوطه از س��امانه س��تاد در مهلت مقرر امکان پذیر می باش��د. لازم ب��ه توضیح اینکه 
ش��رکت های دارای هیئت مدیره/سهامدار مؤثر مش��ترک مجاز به ارائه پیشنهاد قیمت همزمان در این 

مناقصه نخواهند بود.
4- ن�وع و میزان تضمین ش�ركت در فرآیند ارجاع كار: مطاب��ق با بند الف م��اده 6 آئین نامه تضمین معاملات 

دولتی به مبلغ ���/3/310/000/000 ریال )سه میلیارد و سیصد و ده میلیون ریال( می باشد. 
5- مبلغ برآورد اولیه: برآورد مناقصه به مبلغ: ���/67/100/000/000 ریال )شصت و هفت میلیارد و یکصد 

میلیون ریال( می باشد.
6- نحوه و زمان توزیع اس�ناد مناقصه: اسناد مناقصه حداکثر تا تاریخ 1399/02/11 از طریق سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت )ستاد( قابل دریافت می باشد.
شماره مرکز تلفن: کد شهری )058(  32403333-9

تلفن مستقیم امور قراردادها: 32403341- فاکس امور قراردادها: 32403342
کد فراخوان مناقصه مندرج در پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات:  3234060 

آگهی تجدید فراخوان مناقصه عمومی یك مرحله ای همراه با ارزیابی کیفی )فشرده(
)مناقصه شماره  98/404(نوبت اول                 شماره مجوز: 1399.357

روابط عمومی شرکت گاز استان خراسان شمالی 

 آگهی تغییرات شرکت تولیدی و صنعتی بایا 
ثبت  شماره  به  خاص  سهامی  شرکت  طوس 

8342 و شناسه ملی 10380241110

 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی سالیانه 
مورخ 1398,04,29 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 1 
آگهی  درج  جهت  قدس  کثیرالانتشار  روزنامه   -
حسابرسی  موسسه   -2 شد.  تعیین  شرکت  های 
شناسه  به  امین  ارقام  آویژه  مدیریت  وخدمات 
اصلی  بازرس  سمت  به   14004883592 ملی 
وآقای حسن آسائی به شماره ملی0889332649 
بعنوان بازرس علی ا لبدل برای سال مالی 1398 
به  منتهی  مالی  صورتهای   -  3 گردیدند  انتخاب 

97,12,29 به تصویب رسید. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد 

)843550(
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آگهی تغییرات شرکت مجتمع کشت و صنعت 
پائین رخ شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 

3982 و شناسه ملی 10380198788

عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به   
 1398,12,20 مورخ  سالیانه  عادی 

تصمیمات ذیل اتخاذ شد :
1 - آقای محمد علی شعبانی کدملی   
تصفیه  مدیر  سمت  به   0937642134

برای دو سال انتخاب گردید 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان 

رضوی اداره ثبت شرکت ها و موسسات 
غیرتجاری مشهد )843584(
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد )843654(

آگهی تغییرات شرکت بهنانه خراسان شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 8892 و شناسه ملی 10380246492

 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1398,11,05 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 1 -بنابر اختیار حاصله از مجمع عمومی فوق 
وانتقال  مطالبات  تصفیه  بر  مبنی  صادره  سندحسابداری  چنین  وهم  تنظیمی  اظهارنامه  به  وباعنایت   1398,10,05 مورخ  العاده 
ریال   60,000,000,000 مبلغ  درنتیجه  دانسته  راعملی  سرمایه  افزایش  شرکت  مدیره  هیئت  سرمایه  حساب  به  مذکور  مطالبات 
 5 ماده  میگردد  اصلاح  ذیل  شرح  به  اساسنامه   5 ماده  درنتیجه  منظور  سرمایه  حساب  وبه  کسرگردیده  شرکت  بدهی  ازحساب 
پرداخت  تماما  که  میباشد  نام  با  ریالی   60,000 سهم   1053400 به  منقسم  ریال   63,204,000,000 مبلغ  شرکت  سرمایه  اصلاحی 

شده است. 
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 آگهی تغییرات شرکت بهنانه خراسان شرکت 
سهامی خاص به شماره ثبت 8892 و شناسه 

ملی 10380246492

 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده 
اتخاذ  ذیل  تصمیمات   1398,10,04 مورخ 
مشهد  ثبتی  واحد  در  شرکت  محل   -  1  : شد 
خیابان   ، آباد  ,وکیل  محله  مشهد،  آدرس  به 
بلوار وکیل   ، ]فرهنگ 36[  مقام فراهانی  قائم 
 : کدپستی  همکف  طبقه   ،  905- پلاک   ، آباد 
مربوطه در  ماده  و  یافت  تغییر   9188945543

اساسنامه بشرح فوق اصلاح گردید. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد 

)843657(
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توزیعی  تولیدی  شرکت  تغییرات  آگهی 
شرکت  هشتم  صنعت  صحاب  داران  طلایه 
ملی  شناسه  و   51664 ثبت  شماره  به  تعاونی 

14004164171
عادی  عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به   
نامه  و   1397,11,15 مورخ  العاده  فوق  بطور 
تعاون  اداره  شماره2,76173مورخ98,6,25 
ذیل  تصمیمات  مشهد  اجتماعی  رفاه  و  کار 
محمدپور  ظریف  سید  آقای   -1 شد:  اتخاذ 
با شماره ملی 0651734193به عنوان بازرس 
شماره  با  ابوالفضلی  سیدرضا  آقای  و  اصلی 
علی  بازرس  عنوان  به   64395018011 ملی 
البدل برای مدت یکسال مالی انتخاب شدند 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد 

)843659(
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اینجان���ب امی���ن غ���لام زاده مالک خ���ودروی 206 به 
ش���ماره ش���هربانی 593س19 ای���ران 74 و ش���ماره 
بدن���ه NAAP03EEXJJ530260 و ش���ماره موت���ور 
ف���روش  اس���ناد  ب���ه عل���ت فق���دان   165A0140440
تقاض���ای رونوش���ت المثنی اس���ناد مذک���ور را نموده 
اس���ت لذا چنانچه هر کس ادعایی در مورد خودروی 
مذک���ور دارد ظ���رف م���دت 10 روز ب���ه دفت���ر حقوق���ی 
سازمان فروش ش���رکت ایران خودرو واقع در پیکان 
شهر س���اختمان س���مند مراجعه نماید بدیهی است 
پس از انقضای مهلت مزبور طبق ضوابط مقرر اقدام 

خواهد شد
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اينجان���ب  کارشناس���ی  التحصيل���ي  ف���ارغ  م���درك 
جلال کامل نیکوکار طوس���ی فرزند جواد به ش���ماره 
در  مش���هد  از  ص���ادره    0921655630 شناس���نامه 
مقطع کارشناس���ی رش���ته مهندسی ش���یمی- صنایع 
گاز  ص���ادره از دانش���گاه آزاداس���لامي واحد قوچان 
با ش���ماره  س���ریال 2750889  مفقود گرديده است 

وفاقد اعتبار مي باشد.
 از يابنده تقاضا مي شود اصل مدرك را به دانشگاه 
آزاد اس���لامي واح���د قوچ���ان به نش���اني :  قوچان - 
كيلومتر 4 جاده قوچان - مشهد – مجتمع دانشگاه 

آزاد اسلامي واحد قوچان  ارسال نماييد.   
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